



سوق أبوظبي للأوراق المالية
Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi Securities Exchange Group Chief Executive Officer Resolution No. (13) Of 2025 Concerning the Listing of the units of Boreas Solactive Quantum Computing UCITS ETF –Class B – Distributing Share Class

قرار الرئيس التنفيذي لمجموعة سوق أبوظبي للأوراق المالية رقم (13) لسنة 2025 بشأن إدراج وحدات صندوق بورياس سولاكتيف للحوسبة الكمومية يوستس المتداول – الشريحة (ب) – ذات العائد الموزع

Article (1)

مادة (1)

Pursuant to Article (38) of the ADX Listing and Disclosure Rules, the units of the Boreas Solactive Quantum Computing UCITS ETF - Class B - Distribution Share Class, with the trading symbol (QUANTM) and ISIN: IE000RVOB8A6, will be listed on ADX effective Monday, 22 September 2025.

سنداً لأحكام المادة رقم (38) من قواعد الإدراج والإفصاح لسوق أبوظبي للأوراق المالية، تدرج وحدات صندوق بورياس سولاكتيف للحوسبة الكمومية يوستس المتداول – الشريحة (ب) – ذات العائد الموزع في السوق اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 2025/09/22، وسيكون رمز الصندوق (QUANTM) ورقم التعريف الدولي: IE000RVOB8A6.

Article (2)

مادة (2)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution within their respective fields.

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار كل في مجال اختصاصه.

Article (3)

مادة (3)

This resolution shall be circulated to all departments in ADX, and all brokers accredited by ADX. A copy should be sent to SCA, AD CSD and AD CLEAR. The resolution is effective as from the date of issue.

يُعمم هذا القرار على جميع إدارات السوق والوسطاء المعتمدين لدى السوق، وترسل نسخة منه إلى هيئة الأوراق المالية والسلع وشركة أبو ظبي للإيداع وشركة أبو ظبي للمقاصة، ويعمل به اعتباراً من تاريخ صدوره.

Abdulla Salem Alnuaimi

Group Chief Executive Officer of

Abu Dhabi Securities Exchange

16.9.2025 13:50 (UTC+4)



سوق أبوظبي للأوراق المالية
Abu Dhabi Securities Exchange

عبد الله سالم النعيمي

الرئيس التنفيذي لمجموعة

سوق أبو ظبي للأوراق المالية

Date: 16/09/2025

DocID: c21a22e4-1602-4474-a9de-cdfa46fb4ccf

التاريخ: 2025/09/16